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ANTIKA l Ml
KLUB STUDENA TA KLASIČNE FILOLOGIJE

Grupa studenata klasične filologije s Filozofskog fakulteta u Zagre-
bu osnovala je Klub klasične filologije "Antika i mi" . Poticaj za osnivanje
Kluba dao je prof. dr Vladimir Vratović . Održano je nekoliko sastanaka pod
vodstvom Aleksandre Dermit.

U prosincu 1970. rad Kluba je obnovljen. Za predsjednika je izabran
Emilio Marin .

Osnivački sastanak obnovljenog Kluba održan je 9. prosinca 1970.
Na tom prvom sastanku uvodno izlaganje "Nasljedje antike" podnio je E.
Marin. Izmedju ostalog on je obrazložio i cilj djelovanja Kluba. Taj bi cilj
trebao biti bavljenje humanističkim naukama uopće u aspektu proučavanja
antike, ali dakako uvijek s klasičnom filologijom kao okosnicom. Time bi se
na paralelnom kolosijeku s katedrom klasične filologije stvarala klima kako
za gajenje naučnog rada med ju studentima za vrijeme boravka na fakultetu/
tako i za nastavak tog rada po završetku studija bilo u naučnim bilo u pros-
vjetnim ustanovama. Takodjer je predložena i suradnja sa studentima klasič-
ne filologije na drugim fakultetima te s klasičnim gimnazijama. Nakon uvod-
nog izlaganja razvila se živa diskusija.

Drugi sastanak Kluba održan je l 2. siječnja 1971 . Ivančica Dvoržak
održala je predavanje "Kretsko pismo Linear B" .

Na trećem sastanku l 7. ožujka 1971. govorio je Petar Zuban o hr-
vatskim latinistima. Istog mjeseca poslano je pismo direktoru Klasične gim-
nazije u Splitu i Odsjeku za klasičnu filologiju Filozofskog fakulteta u Zadru.
Oni su obaviješteni o osnivanju Kluba, te im se predlaže i obrazlaže suradnja.
Izraženo je uvjerenje kako je za razvoj svake institucije prijeko potreban iz-
laz "iz svog malog dvorišta" te suradnja, pa i neformalna sa srodnim institu-
cijama i grupama. To je isto E. Marin usmeno prenio i Klasičnoj gimnaziji u
Zagrebu.

l . travnja 1971 . održan je četvrti sastanak Kluba na kojem je prof.
dr Danilo Pejović vodio razgovor na temu "Antika i suvremenost" . Sastanku
su prisustvovali i predstavnici zagrebačke Klasične gimnazije. Istog mjeseca
Klub je primio pismo iz Zadra kojim je prof. dr Branimir Glavičić pozitivno
odgovorio na njegove prijedloge.

Na petom sastanku Kluba 19. svibnja 1971 . Dubravko Škiljan je održao
predavanje na temu "Sanskrt, grčki i latinski" .

U veljači 1972. prof. Jerko Matošić, direktor splitske Klasične gim-
nazije, predložio je sastanak članova Kluba s djacima Klasične gimnazije,
u svibnja kad u Split dolazi i zagrebačka Klasična gimnazija.
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15. ožujka 1972. održan je šesti sastanak Kluba, na kojem je prof.
dr Milivoj Sironić govorio o odrazu mitologije u grčkoj književnosti . Na
sedmom sastanku Kluba, 22. ožujka, Emilio Marin je govorio o rimskoj Bri-
taniji na temelju izvora iz rimske književnosti i osobnih utisaka iz Britanije.

U prosincu 1972. u Klubu je pokrenuta ideja o izdavanju lista Kluba.
Na osmom sastanku Kluba 1 1 . prosinca E. Marin je predložio i obrazložio
koncepciju lista. Formirano je uredništvo. Takodjer je zamišljeno da se pre-
davanja u Klubu ubuduće održavaju u ciklusima, a prvi bi ciklus trebao biti
posvećen helenizmu. Darko Novaković izabran je za potpredsjednika Kluba
a Bruna Kuntić za tajnika.

26. prosinca u splitskoj Klasičnoj gimnaziji E. Marin je, na poziv
voditelja Humanističke grupe prof. U. Pazinija, održao predavanje "Hrvatski
latinisti i njihova ljubavna poezija" .


